
JOK JOKIOISTEN NUORISOVALTUUSTO

NUORISOVALTUUSTON KOKOUS 1/2023

Aika: Tiistai 10.1.2023 klo 17.30

Paikka: Jokioisten nuorisotila

Läsnä: Samuel Aaltonen puheenjohtaja
Ulrika Widén sihteeri
Kirsti Seppälä
Samu Holstikko
Mikko Yli-Kahrakuusi
Henrik Rantanen
Ripsa Koivunen
Miko Markkula Varajäsen
Sanni Mäkelä
Minja Leaf

1. Kokouksen avaaminen

Esitys: Avataan kokous ajassa 17.30

Päätös: Avattiin kokous ajassa 17.30.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi, lasketaan läsnäolijat.

Päätös: Kokous todettiin lailliseksi. Paikalla on
10/10, joista yksi on varajäsen.
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3. Järjestäytyminen eli kokousvirkailijoiden valinta

Esitys: valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat

Päätös: pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Sanni
Mäkelä ja Kirsti Seppälä.

4. Esityslistan hyväksyminen

Esitys: Valitaan esityslista kokouksen työjärjestykseksi

Päätös: Esityslista hyväksyttiin yksimielisesti ja valittiin se
kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat

Esitys: käydään läpi ilmoitusasiat

Päätös: Käytiin läpi esittäytymis ja kuulumiskierros. Mikko
Yli-Kahrakuusi toi esille NuVa hupparit. Nuoriso-ohjaaja ehdotti,
että käsitellään asia meta:ssa. Nuorisovaltuusto hyväksyi
ehdotuksen.

6. Pankkiyhteystietojen kerääminen

Esitys: Kerätään uusilta sekä vanhoilta nuoriso valtuutetuilta
pankkiyhteystiedot.

Päätös: Kerättiin uusilta sekä vanhoilta nuoriso valtuutetuilta
pankkiyhteystiedot.

7. Easy Driverin tilan liittäminen osaksi nuokkaria
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Esitys: Nuorisovaltuusto haluaisi laajentaa nuokkarin tilaa.
Ideaksi kehittyi ajatus kysyä Easy Driver:lta olisiko heidän
toimitilansa mahdollista ostaa tai vuokrata.

Päätös: Mikko Yli-Kahrakuusi huomauttaa, että tila tulisi ostaa,
jos mahdollista, koska vuokratessa ei voitaisi kaataa
Nuokkarin sekä Easy Driverin välistä seinää. Muu
nuorisovaltuusto sanoi samaa. Nuorisovaltuusto päätti,
että kirjoitamme viestin Easy Driver:lle, jossa kysyttään
mahdollisuutta ostaa heidän tilansa. Sihteeri Ulrika Widén
kirjoittaa kyselyn Easy Driver:lle.

8. Koulujen päättärit

Esitys: Keskustellaan koulujen päättäreistä ja keskustellaan
nuorisovaltuuston osallisuudesta tapahtumaan

Päätös: Koulujen päättärit järjestetään Forssan Statuksessa.
Nuoriso-ohjaaja esittää toivomuksen, että
nuorisovaltuusto järjestäisi ohjelmaa esim. tietovisa taikka
limboa. Alueen nuorilta tuli toiveita, että päättäreissä
järjestettäisiin toiminnallista ohjelmaa. Sihteeri Ulrika
Widén ehdotti, että voitaisiin sopia budjetti, joka
käytetään nuorisovaltuuston päättämään toimintaan
tapahtumassa. Käytiin läpi nuorisovaltuuston koko
budjettia. Päättäreiden alustavaksi budjetiksi valittiin
250€. Nuorisovaltuusto teettää kyselyn alueen nuorille,
jossa kysellään toiveita mahdolliseen toimintaan Koulujen
päättäreissä.

9. Nuorten konsertti

Esitys: Nuorisovaltuusto mietti artistia kesällä järjestettävään
nuorten konserttiin

Päätös: Nuoriso-ohjaaja esitteli asian nuorisovaltuustolle.
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Jokioisten kunnan juhlavuoden kunniaksi vapaa-aikasihteeri
ehdotti, että kunnan nuorille järjestettäisiin konsertti.
Nuorisovaltuustosta pyydettiin ehdotuksia artisteja.Ehdotukseksi
nousi Tuure Boelius. Kirsti Seppälä kannattaa Tuure Boeliusta,
mutta huomauttaa, että suuremmat artistit vaativat suuria
palkkioita. Kirsti Seppälä myös ehdottaa, että lämppäreiksi
pyydettäisiin Jokioisten kuntalaisia. Ulrika Widén ehdottaa, että
esiintyjäksi pyydettäisiin alueen nuoria, jotta nuoret saisivat
mahdollisuuden ilmaista itseään ja se tukisi meidän omia
kuntalaisia. Koko nuorisovaltuusto on samaa mieltä.
Nuorisovaltuustolle on tärkeää, että kunnan nuoria aina, kun on
mahdollista ja tämä on täydellinen tilaisuus siihen. Mahdollisia
tapahtumapaikkoja mietittiin esim. Paanan koulu, kartanon alue,
urheilukenttä ja muita kunnan tiloja.

10.META

Esitys: Käydään läpi meta

Päätös: Nostettiin aiemmin Mikko Yli-Kahrakuuden esille tuomat
nuorisovaltuusto hupparit. Puheenjohtaja ehdotti, että
tekisimme paidat taikka hupparit itse, jotta rahaa säästyisi
ja niistä tulisi meidän laisia. Koko nuorisovaltuusto
kannattaa ideaa. Nuorisovaltuusto päätti, että tekevät
paidat itse. Näin jokainen saisi päättää paidan värin ja
mallin.

Henrik Rantanen ilmoitti, että Samu Holstikko tuijottaa
häntä.

Mikko Yli-Kahrakuusi kyseli, että edistyikö Rehtijärvelle
suunnitteilla ollut kesäkioski. Nuoriso-ohjaaja kertoi, että
kunnan viranhaltijoiden käsittelyssä, että kioski ei ole
ajankohtainen.

Ulrika Widén kyseli, että onko nuorisotilan
korttimaksumahdollisuus edennyt kunnan muissa
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päättäjä elimissä. Nuorisovaltuusto lähettää ehdotelman
asiasta Jokioisten hallintojohtaja Mika Rantalalle.
Nuoriso-ohjaaja kirjoittaa ehdotelman.

Ulrika Widén kyseli, että järjestetäänkö nuorisovaltuuston
kesken ryhmäyttämistä. Nuoriso-ohjaaja myöntyi ideaan
ja ehdotti, että järjestettäisiin nuorisovaltuuston oma
yö-nuokkari. Nuorisovaltuusto järjestää yö-nuokkarin
itselleen. Yö-nuokkarin ajankohdaksi valittiin 4.-5.3.2023
alkaen klo 21 ja loppuen klo 8.

Nuoriso-ohjaaja ilmoitti, että NuVa ry:n aktiivipäivät
järjestetään Kuopiossa 31.3-2.4.2023. Asian käsittelyä
jatketaan ensi kokouksessa.

11. Kokouksen päättäminen

Ensi kokouksen ajankohta valitaan nuorisovaltuuston
WhatsApp-ryhmässä.

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.00

Pj:__________________________________________

____________________________________________

____________________________________________
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